
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021 - projekt 

XXXVIII Sesja w dniu 28 października 2021.  

Obrady rozpoczęto 28 października 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:00 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/  Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bartosz Zięba, ogłosił otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych.  

 

 

ad 2/  Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy, o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, 

że zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum, a to 

oznacza, że wszystkie podejmowane przez Radę Gminy uchwały będą prawomocne. 

/w załączeniu lista obecności uczestników Sesji/. 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

dostarczone Radnym w statutowym terminie, zapytał Radnych o zastrzeżenia w sprawie 

przekazania materiałów na XXXVIII Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Obrady przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji. 

1. Otwarcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokółu obrad poprzedniej Sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy Lipno o najważniejszych działaniach podejmowanych                 

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 304. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru o przeważającej funkcji 

rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko, druk nr 305. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 306. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 307. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 308. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 309. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 310. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa 

Wilkowice o przyznanie środków w ramach funduszu sołeckiego na rok 2022, druk           

nr 311. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Stowarzyszenia na rzecz 

rozwoju i promocji turystyki "Leszno Region", druk nr 312. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 313. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2021-2030, druk nr 314. 

17. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie protokółu obrad poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu poprzedniej, XXXVII Sesji Rady 

Gminy Lipno Radni otrzymali drogą elektroniczną, zapytał o uwagi do treści w nim 

zawartych.   

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Menes 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr XXXVII/2021 został przyjęty większością 

głosów. 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych           

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż w okresie między Sesjami:  

- 25 września br. uczestniczył w uroczystym otwarciu przebudowanej drogi powiatowej na 

odcinku Górka Duchowna – Targowisko,  
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- także 25 września br. uczestniczył w uroczystym podpisaniu i wmurowaniu aktu 

erekcyjnego upamiętniającego budowę hali sportowej w Wilkowicach, 

- 3 października uczestniczył w pikniku ekologicznym połączonym z otwarciem 

zrewitalizowanego Parku w Lipnie,    

- 10 października uczestniczył obchodach jubileuszu pięciolecia powstania zespołu Mażoretek 

– Nutek w Lipnie,  

- 11 października uczestniczył w spotkaniu Klubu „Złota Jesień” w Lipnie, 

- 16 października uczestniczył w apelu z okazji Święta Edukacji Narodowej w Szkole 

Podstawowej w Goniembicach,  

- 22 października uczestniczył w uroczystości pasowania uczniów klasy pierwszej w Szkole 

Podstawowej w Goniembicach, 

- 25 października uczestniczył w posiedzeniach: Komisji Oświaty i Spraw Społecznych           

i Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

- zajmował się bieżącymi sprawami  Biura Rady Gminy Lipno.  

 

 

Ad 5/ Informacja Wójta Gminy Lipno o najważniejszych działaniach podejmowanych             

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił informację o najważniejszych działaniach podjętych 

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie między Sesjami Rady Gminy Lipno. 

/ w załączeniu powyższa informacja Wójta Gminy/   

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 304. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 304, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenia w dniu 25 października, a tematem 

przewodnim było omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał proponowanych na dzisiejszą 

Sesję. Poza tym Komisja podjęła temat wydatków na oświatę. Przewodnicząca Komisji 

wyjaśniła, że Komisja projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 304, zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w czasie, kiedy został sporządzony projekt 

proponowanej uchwały nastąpiła nowa publikacja tekstu jednolitego ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o gospodarce nieruchomościami, w związku z czym w podstawie prawnej ulegnie 

zmianie zapis: „tekst jedn. Dz.U. z 2020r. poz. 1990 ze zm.”  na brzmienie: „tekst jedn.            

z 2021r. poz. 1899”. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 304. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 304 oraz Uchwała nr XXXVIII/292/2021/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru o przeważającej 

funkcji rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko, druk nr 305. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru 

o przeważającej funkcji rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko, druk nr 305, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru                      

o przeważającej funkcji rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko, druk nr 305, 

wypracowała i przyjęła opinię pozytywną. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że głównym 

celem opracowania będzie wprowadzenie rolno-leśnego przeznaczenia terenu, zgodnie             

z kierunkami zagospodarowania określonymi w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru 

o przeważającej funkcji rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko, druk nr 305. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla obszaru                      

o przeważającej funkcji rolnej i leśnej, położonego w obrębie Gronówko została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 305 oraz Uchwała nr XXXVIII/293/2021/ 

 

 

Ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej      

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 306. 

Przewodniczący Rady poinformował, że niniejszy i cztery kolejne projekty uchwał, 

przedłożone w drukach: 306, 307. 308, 309 i 310 dotyczą nieodpłatnego nabycia 
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nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy do tychże 

projektów uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekty uchwał w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, przedłożone                

w drukach: 306, 307, 308, 309 i 310 zaopiniowała pozytywnie.  Dodała, że projekty uchwał 

przedłożone w drukach: 306, 307, 308 i 309 dotyczą nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

położonych w Gronówku, natomiast projekt uchwały – druk nr 310 dotyczy nieruchomości 

położonej w Koronowie. Gmina przejmie wskazane w projektach uchwał nieruchomości         

w celu zaspokojenia potrzeb lokalnej społeczności.  Nieruchomości te obecnie są faktycznie 

w większości wykorzystywane jako drogi.  

 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk    

nr 306, zapytał Radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos w wprawie proponowanego projektu 

uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 306. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 306 oraz Uchwała nr XXXVIII/294/2021/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej      

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 307. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

307, zapytał Radnych o pytania i uwagi do proponowanego projektu uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 307. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 307 oraz Uchwała nr XXXVIII/295/2021/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej     

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 308. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

308, zapytał Radnych o pytania i uwagi do proponowanego projektu uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 308. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 308 oraz Uchwała nr XXXVIII/296/2021/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej             

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 309. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

309, zapytał Radnych o pytania i uwagi do proponowanego projektu uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 309. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 
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Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 309 oraz Uchwała nr XXXVIII/297/2021/ 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej           

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 310. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk    

nr 310, zapytał Radnych o pytania i uwagi do proponowanego projektu uchwały. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 310. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 310 oraz Uchwała nr XXXVIII/298/2021/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

Sołectwa Wilkowice o przyznanie środków w ramach funduszu sołeckiego na rok 

2022, druk nr 311. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku Sołectwa Wilkowice o przyznanie środków w ramach funduszu 

sołeckiego na rok 2022, druk nr 311, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa Wilkowice o przyznanie środków w 

ramach funduszu sołeckiego na rok 2022, druk nr 311. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, wywiązała się dyskusja. Głos zabrali: Radny Marcin Grobelny, 

Radny Sylwester Przydrożny, Radny Mieczysław Reszczyński, Radna Joanna Płonka, 

Wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna Stachowiak, Przewodniczący Rady Bartosz Zięba, 

Wójt Gminy Łukasz Litka oraz Sekretarz Gminy Małgorzata Schwarz. 
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Radny Marcin odczytał także list otwarty do sołtysa, składając go na ręce Sołtysa i Radnego 

Mieczysława Reszczyńskiego, Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady, zamykając dyskusję poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa Wilkowice           

o przyznanie środków w ramach funduszu sołeckiego na rok 2022, druk nr 311. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku Sołectwa Wilkowice o przyznanie środków w ramach funduszu sołeckiego na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 311, list otwarty Radnego Marcina Grobelnego oraz Uchwała nr 

XXXVIII/299/2021/  
 

 

ad 14/  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Stowarzyszenia na 

rzecz rozwoju i promocji turystyki "Leszno Region", druk nr 312. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia Stowarzyszenia na rzecz rozwoju i promocji turystyki "Leszno Region", druk       

nr 312, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Stowarzyszenia na rzecz rozwoju i promocji turystyki "Leszno Region", druk nr 312, 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Wyjaśniła, że uchwała dotyczy zmiany osoby 

reprezentującej Gminę w Stowarzyszeniu. 

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę           

w sprawie utworzenia Stowarzyszenia na rzecz rozwoju i promocji turystyki "Leszno 

Region", druk nr 312. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia 

Stowarzyszenia na rzecz rozwoju i promocji turystyki "Leszno Region" została podjęta 

jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 312 oraz Uchwała nr XXXVIII/300/2021/  
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ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021,           

druk nr 313. 

Przewodniczący zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na rok 2021, druk nr 313, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 313. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, zgłosił autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 313, szczegółowo wyjaśniając 

konieczność ich uwzględniania w budżecie Gminy na rok 2021.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie zgłoszonej przez 

Pana Wójta autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 

rok 2021, przedłożonym w druku nr 313, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia autopoprawki 

Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2021, druk nr 313. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, ż autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały   

w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 313, została przyjęta 

jednogłośnie. 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2021, druk nr 313 wraz z autopoprawką Wójta Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2021 została podjęta jednogłośnie. 

/w zał.: druk nr 313, autopoprawka Wójta Gminy oraz Uchwała nr XXXVIII/301/2021/. 

 

ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314.  

Następnie Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, zgłosił autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314, 

które szczegółowo wyjaśnił. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos do autopoprawki Wójta 

Gminy zgłoszonej do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia autopoprawki 

Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 314. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, ż autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk 

nr 314, została przyjęta jednogłośnie. 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030, druk nr 295 wraz             

z autopoprawką Wójta Gminy Lipno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Edyta Krysiewicz, Jacek Pawłowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2021-2030 została podjęta jednogłośnie. 

/w załączeniu: druk nr 314, autopoprawka Wójta Gminy, Uchwała nr XXXVIII/302/2021/ 

 

ad 17/ Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Sprawozdanie/  

 

 

ad 18/  Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 
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Pan Wójt, Łukasz Litka, przedstawił informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2020 oraz podjętych działań z związku z informację Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Lesznie. 

/informacja pisemna w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Rady odczytał: 

1) informację z przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego za rok 2020 

dotyczącego Przewodniczącego Rady Gminy Lipno przesłaną przez Wojewodę 

Wielkopolskiego,  

2) informację z przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego za rok 2020 

dotyczącego Przewodniczącego Rady Gminy Lipno i Wójta Gminy Lipno przesłaną 

przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie, 

3) informację Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o przeprowadzonej analizie 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Lipno oraz o podjętych działaniach            

w związku ze wskazaniami Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie,  

4) informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie o przeprowadzonej analizie 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Lipno, 

/informacja pisemna w załączeniu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym Gminy Lipno. 

 

Radny Sylwester Przydrożny odczytał wniosek w sprawie dofinansowania z budżetu Gminy 

Lipno na rok 2021 Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Lipieńskiej z przeznaczeniem na 

dokończenie rewitalizacji części Parku w Wilkowicach. Następnie Pan Radny pokrótce 

omówił realizowane zadanie. 

 

Radna Marta Lipka odczytała wniosek w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Gminy 

na rok 2022 na realizację zadań w miejscowości Lipno, szczegółowo wymienionych we 

wniosku. 

 

Radna Joanna Płonka najpierw podziękowała za współpracę w wykonaniu utwardzenia drogi 

na osiedlu mieszkaniowym w Klonówcu „za torami” w ramach inicjatywy lokalnej oraz 

odczytała wniosek w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Gminy na rok 2022              

z przeznaczeniem na wykonanie zdań drogowych w Żakowie i w Klonówcu, szczegółowo 

wymienionych we wniosku.    

 

Radna Jeannette Krauze poinformowała, że złoży wniosek w sprawie podjęcia współpracy 

Gminy ze Starostwem Powiatowym w Lesznie, by wspólnie wykonać przebudowę chodnika 

przez Górkę Duchowną wzdłuż drogi powiatowej. 

 

Następnie głos zabrał Radny Mieczysław Reszczyński, który złożył ustne wyjaśnienie do 

wskazania Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie w sprawie złożonego oświadczenia 

majątkowego za rok 2020.   

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Sołtysowi Górki Duchownej, Lechowi Knop. Pan Sołtys 

wyraził poparcie dla zgłoszonych przez Radną Jeannette Krauze potrzeby przebudowy 

chodnika w Górce Duchownej  

 

Przewodniczący Rady nie widząc zgłoszeń Radnych i Sołtysów, udzielił głosu mieszkańcowi 

Gminy Lipno, na którego zgłoszenia, niezwłocznej odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady 
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Gminy proponując, by dla wyjaśnienia interesujących go spraw złożył pisma w Urzędzie 

Gminy.  

  

Innych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 19/  Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, stwierdziwszy zrealizowanie porządku obrad, 

podziękował wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XXXVIII Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


